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Motion: Klottersanering i Borås 

 

Klotter är något som kostar boråsarna oerhört mycket pengar för den sanering som behöver 
genomföras. Det klottras på transformatorstationer, elskåp, väggar, tunnlar, konst m.m. runt om i vår 
kommun.  

Den moderata motionen som antogs 2016 innebar att klotter ska saneras inom 24 timmar. Idag ser 
saneringen av klotter olika ut beroende på vilken förvaltning eller vilket bolag som drabbats av 
skadegörelsen. Det har skapats egna regler för när sanering ska ske. Alla bolag och förvaltningar har 
ett gemensamt ansvar att förebygga klotter och den kostnad som uppstår gemensamt. En snabb och 
effektiv klottersanering bidrar till en tryggare och välmående stad. 

Klotter som inte saneras skapar en acceptans för nytt klotter tillkommer. För att motverka den 
otrygghet som klotter medför behöver ansvaret för klottersaneringen klargöras - en väg in för en 
effektivare hantering.  

  

Kommunfullmäktige föreslås besluta: 

Utreda att ansvaret för klottersanering sker av en förvaltning. 

 

Anna Christensen (M) 

 


